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Jaarverslag van de Vereniging van Gepensioneerden Océ 1 januari t/m 31 december 2023 
 
 
Algemene Ledenvergaderingen 
 
Donderdag 20 april 2023 
Op donderdag 20 april 2023 vond onze Algemene Ledenvergadering (ALV) plaats. Zoals vanouds weer 

in het restaurant van R&D. Het bestuur was zeer verheugd over de grote opkomst, 190 leden hadden 

zich aangemeld. 

Tijdens deze vergadering werden het jaarverslag en de financiën over 2022 besproken. Gerco 

Wilbrink en Henk Mariën werden herbenoemd en het bestuur werd uitgebreid met Rob van Ham. 

Ook werd er stil gestaan bij de leden die ons in 2022 ontvallen zijn. 

Verder stonden er twee presentaties op het programma: 
1.   Presentatie Dick Moerkens 

Met een boeiende presentatie liet Dick Moerkens de aanwezigen kennis maken met de ontwikkeling 
van verschillende inkten, die toegepast worden in de apparatuur die Canon op de markt brengt. 
Hij heeft ons laten zien dat er nog steeds successen worden geboekt met onze eigen technologie en 
dat daar toekomst in zit. 
 
2.   Presentatie Noortje Rutten van Consendo 

Mevr. Noortje Rutten van Adviesbureau Consendo uit Panningen vertelde de aanwezigen de ins en 
outs van een Levenstestament en gaf uitleg over de financiële consequenties bij opname in een 
zorginstelling.  
Er werd goed ingegaan op de vragen en een mooi documentatiepakket was beschikbaar voor de 
aanwezigen. De presentatie is te vinden op  
https://www.vg-oce.nl/images/VGO/ALV/Lezing%20Consendo-w.pdf 
 
Donderdag 23 november 2023 
Onze laatste speciale Jubileum ALV was een groot succes met een recordaantal aanmeldingen voor 
deelname. 
 
De uitstekende presentaties van Marcel Frielinck (Executive Vicepresident van Canon Production 
Printing Holding) en van Eric Uijen (Bestuursvoorzitter van ons pensioenfonds PME), alsmede die van 
Paul Hilkens (Vicepresident R&D) waren uitermate relevant en informatief voor de vele aanwezige 
leden.  
 

Marcel Frielinck (Executive Vicepresident van Canon Production Printing Holding) was bereid de 

opening te doen. In zijn interessante presentatie stond hij uitvoerig stil bij de ontwikkelingen van het 

bedrijf.  

 

https://www.vg-oce.nl/images/VGO/ALV/Lezing%20Consendo-w.pdf
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Eric Uijen (Bestuursvoorzitter van ons pensioenfonds PME) heeft een toelichting gegeven over de 

ontwikkelingen bij PME, de voortgang van Wet Toekomst Pensioen en hun zorg voor het klimaat. De 

bijbehorende presentatie hebben de leden eerder ontvangen.  

 

Aan het eind van de middag heeft Paul Hilkens (Vicepresident R&D) ons meegenomen in de 

indrukwekkende ontwikkelingen op technisch gebied, de modulaire aanpak, samenwerking over de 

verschillende locaties en wat dit zoal betekent voor productie en logistiek. De grote machines vragen 

andere gebouwen. 

 

Ook werd de begroting voor 2024 besproken en akkoord bevonden. De contributie voor 2024 werd 

vastgesteld op euro 7, 50 per jaar. 

 

Van beide vergaderingen heeft u het verslag ontvangen en we hebben deze op onze website 

geplaatst. 

 

Bestuur VG-Océ 

In 2023 vergaderde het bestuur 6x. Tevens vond in 2023 een heidag voor het bestuur plaats. 

Daarnaast werden door de bestuursverantwoordelijke personen de vergaderingen bezocht 

betreffende: overleg met pensioenfonds PME, bestuursvergaderingen VGPME, pensioencommissie 

VGPME, de Verenigingsraad VGPME bijeenkomsten, regio Zuid vergaderingen en de Algemene 

Vergaderingen van de Koepel Gepensioneerden. 

 

Het bestuur bestaat uit: Gerco Wilbrink (voorzitter, lid Pensioencommissie VGPME en lid 

Verenigingsraad VGPME), Marij Verlinden (secretaris, lid Verenigingsraad VGPME en 

bestuursondersteuning Koepel Gepensioneerden), Jo Feron (penningmeester), Martin Oomens 

(nieuwsbrief, bestuurslid VGPME), Henk Mariën (webmaster en vertegenwoordiger bij Regio Zuid van 

de Koepel Gepensioneerden), John Gaal (vertegenwoordiger bij Algemene Vergaderingen van de 

Koepel Gepensioneerden) en Rob van Ham (Analyst ontwikkeling pensioen(fonds)en en 

vertegenwoordiger bij Regio Zuid van de Koepel Gepensioneerden). 

 

Website VG-Océ 

De website wordt up-to-date gehouden door onze webmaster Henk Mariën met technische 

ondersteuning van Jan Aerts. 

Naast het up-to-date houden van de website is er veel tijd gestoken in het ontwikkelen van een 

nieuwe website, die in 2023 live is gegaan. 

 

Contributie 

Over 2023 werd een contributie geheven van Euro 7,50.  

 

Publicaties 

In 2023 ontvingen de leden 8 nieuwsflitsen via de mail.  

In het kader van ons jubileumjaar ontvingen de leden 2 uitgebreide nieuwsbrieven. Deze zijn ook te 

vinden op onze website. 

 

De digitale nieuwsbrieven van de Koepel Gepensioneerden werden op onze website geplaatst. 
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Sociale activiteiten in het kader van het 25-jarig bestaan van de VG-Océ 

 

Boottocht over de Maas op 24 augustus 2023 

Ruim 165 leden voeren mee naar Blitterswijck en terug naar Venlo onder het genot van koffie met 

vlaai, en met het ophalen van herinneringen aan het werk en de projecten waaraan we werkten of 

de landen die we bezochten met oud collega’s. Ook de verhalen van nu over onze hobby’s, 

activiteiten, kinderen en kleinkinderen werden rijkelijk gedeeld. Tijdens de 4 uur durende tocht 

genoten we van de schitterende maasoevers, de ongelofelijke en ondoorgrondelijke magie van 

Brandon Smeets en de heerlijke hapjes en drankjes. Ook het weer werkte gelukkig mee om er een 

feest van te maken, waar iedereen met zeer veel plezier aan terug denkt. Een aantal leden van het 

eerste uur werden in het zonnetje gezet. 

 

Jubileumboekje  

De klap op de vuurpijl van ons Jubileumjaar was de onthulling tijdens onze ALV van 23 november 

2023 van de speciale Jubileumuitgave van een boekje. Hierin de gebundelde gedichtjes en gedachten 

van John Roijackers, over het werken in de productie machines en eindafstelling van onze 1900, 2400 

en 2500-serie producten in het begin van de jaren ’90. Wellicht de meest glorieuze jaren van Océ! 

Een prachtig jubileum geschenk voor alle leden, waarvoor het idee een jaar geleden al was ontstaan 

bij Gerco Wilbrink en gerealiseerd kon worden na een uitvoerige speurtocht. Hierbij heeft met name 

Martin Oomens zich met hart en ziel ingezet om het niet alleen schitterend vorm te geven, maar ook 

op tijd drukklaar en gedrukt te krijgen. 

 

De voorzitter had de bijzondere eer om het 1e exemplaar van de Jubileumuitgave te mogen uitreiken 

aan de auteur John Roijackers, het 2e aan Martin Oomens, de realisator, en het 3e aan Gerrit 

Roijackers, de vader van John, die de typografie van de oorspronkelijk getypte uitgaven heeft 

verzorgd. Deze typografie hebben wij in onze uitgave ook behouden. Daarbij hebben we in de 

kenmerkende huisstijl van Océ, wit met rood, de omslag van het boekje ook vormgegeven. 

 

Alle leden hebben inmiddels een boekje ontvangen. 

 

Lunch met oud-bestuursleden 

De vereniging kan niet functioneren zonder bestuurders en in de afgelopen 25 jaar hebben we al heel 

wat gedreven mensen in ons bestuur mogen verwelkomen. Dus ook de oud bestuurders hebben we 

niet vergeten bij dit jubileum en daarvoor hebben we hen een gezamenlijke lunch aangeboden, om 

nog eens over de bestuurlijke jaren in het verleden en voor de toekomst van gedachten te wisselen. 

Op 15 december 2023 vond deze lunch plaats met een groot aantal oud-bestuursleden. 

 

Het bestuur kijkt terug op een mooi jubileumjaar. 

 

Lidmaatschappen 
VGPME 
De VG-Océ is lid van de VGPME. Martin Oomens van de VG-Océ heeft zitting in het bestuur van de 
VGPME.  
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Het doel van VGPME is de belangenbehartiging van degene die een pensioen ontvangt van het 
Pensioenfonds van de Metalektro PME. Dit doel wordt bereikt door onder meer: 

• de kandidaatstelling van gepensioneerden voor het Bestuur en Verantwoordingsorgaan van PME; 

• regelmatig overleg met Bestuur en staf van PME; 

• aansluiting bij koepelorganisaties van gepensioneerden, die zich vooral richten op de actieve 

beïnvloeding van de politieke besluitvorming op het gebied van pensioenen. 

 
Namens de VGPME is Hans Ooms (VG-Océ) lid van het Verantwoordingsorgaan van PME. 
 
De VG-Océ en de VG Siemens hebben zich aangesloten bij de Vereniging van Gepensioneerden bij 
PME (VGPME) om samen een grotere stem te hebben om de belangen van onze leden bij het 
pensioenfonds PME te behartigen. Dit komt ons bij de invoering van de nieuwe “Wet toekomst 
pensioenen” (Wtp) nu heel goed van pas. 
Vooral door de inspanningen van de Koepel Gepensioneerden heeft de wetgever namelijk in de Wtp 
aan belangenorganisaties van deelnemers in pensioenfondsen onder bepaalde voorwaarden het z.g. 
“hoorrecht” toegekend. Aangezien de VG-Océ en ook de VG Siemens te weinig leden hebben om dit 
recht zelf te kunnen claimen hebben wij dat in VGPME verband gedaan. 
Om dit recht optimaal te benutten hebben het Bestuur en de Verenigingsraad van VGPME besloten 
om een pensioencommissie te vormen om de belangen van de gepensioneerden te behartigen bij de 
omzetting (transitie) van het oude stelsel naar het nieuwe stelsel. Dit is een zeer ingewikkelde 
procedure, met name waar het gaat om een evenwichtige verdeling van het collectieve 
pensioenvermogen naar individuele “pensioenpotjes” voor iedere actieve-, slapende-, en 
gepensioneerde deelnemer. Kort gezegd mag geen van de deelnemers er daarbij ten koste van de 
ander op vooruit gaan of ten gunste van anderen op achteruit gaan. 
 
Koepel Gepensioneerden  

De VG-Océ is lid van de Koepel Gepensioneerden. 

 
De Koepel Gepensioneerden is ontstaan in 2020 als gevolg van een fusie tussen de KNVG en NVOG, 
waarvan de eerste bestond uit verenigingen van gepensioneerden bij bedrijfstakpensioenfondsen en 
de tweede verenigingen bij ondernemingspensioenfondsen en bij verzekeraars ondergebrachte 
verzekerde regelingen organiseerde. In totaal zijn ruim 80 verenigingen van gepensioneerden bij de 
Koepel Gepensioneerden aangesloten. Daarmee is het overgrote deel van de in Nederland actieve 
verenigingen van gepensioneerden lid van de Koepel Gepensioneerden.  
 
Van oudsher houden zowel haar voorgangers als de Koepel Gepensioneerden zich vooral bezig met 
pensioen gerelateerde onderwerpen. De laatste jaren zijn daar andere voor senioren relevante 
thema’s als inkomen en koopkracht, welzijn, wonen en zorg als ook digitalisering bijgekomen. Op al 
deze onderwerpen is de Koepel gesprekspartner van de centrale overheid (kabinet, parlement en 
ministeries) en van andere op genoemde terreinen actieve spelers (zoals bijvoorbeeld in het kader 
van het pensioendossier sociale partners, de Pensioenfederatie, Het Verbond van Verzekeraars, DNB, 
AFM, de Ombudsman Pensioenen en individuele pensioenfondsen en pensioenverzekeraars). 
Vanuit de visie van de Koepel Gepensioneerden (‘samen sta je sterk’) heeft zij bij de vorming van het 
vorige kabinet aan de wieg gestaan van De Seniorencoalitie, een samenwerkingsverband van alle 
landelijk actieve Seniorenorganisaties. Namens de Seniorencoalitie is de Koepel Gepensioneerden 
woordvoerder op de beleidsterreinen Pensioen, Inkomen en Koopkracht. Koepel-voorzitter John 
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Kerstens nam namens gepensioneerden deel aan door het parlement bij de behandeling van de Wet 
Toekomst Pensioenen georganiseerde bijeenkomsten. 
 
De Koepel Gepensioneerden is belangenbehartiger en is er ten diepste van overtuigd dat het belang 
van haar achterban het meest gebaat is bij dialoog en niet bij het ‘vanaf de zijlijn roepen dat niets 
deugt en dat dat de schuld van alle anderen is’. Afspraken worden immers aan tafel gemaakt en niet 
op het Malieveld. De Koepel Gepensioneerden verdient haar plek aan tafel door haar deskundigheid 
op de terreinen waarop ze actief is. Die maakt van de Koepel Gepensioneerden een serieuze, 
gewaardeerde gesprekspartner die in oplossingen denkt. 
Naast de lobby namens haar lidverenigingen staat de Koepel Gepensioneerden hen met raad en daad 
bij met pensioenvraagstukken. Deze service wordt door de lidverenigingen steevast zeer hoog 
gewaardeerd. 
 
Vier keer per jaar vindt een Algemene Vergadering plaats. Naast verenigingszaken worden daarbij 
altijd ook inhoudelijke onderwerpen besproken. Elke lidvereniging kan er daarnaast voor kiezen 
actief te zijn in een van de binnen de Koepel bestaande platforms of regio-overleggen en wordt in de 
gelegenheid gesteld mensen deel te laten nemen aan een van de beleidscommissies van de Koepel 
(Inkomen en Koopkracht, Internationale Zaken, Pensioenen en Zorg, Welzijn en Wonen). 
 
Aantal leden 

Per 31 december 2023 bedroeg het aantal leden 824 personen. 

• In 2023 hebben we 61 nieuwe leden mogen verwelkomen. 

• Volgens informatie van nabestaanden zijn in 2023 38 leden overleden.  

• 23 leden hebben het lidmaatschap opgezegd om uiteenlopende redenen. 

 
 
Marij Verlinden   
Secretaris VG-Océ 

 


